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2021Z17834 

Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Ministers van Economische Zaken 
en Klimaat en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het in 
Singaporese handen vallen van de High Tech Campus Eindhoven (ingezonden 
13 oktober 2021). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht «High Tech Campus niet naar 
Amerikanen, maar in handen van Singaporese staat»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat deze vitale kennisinfrastructuur in de handen 
komt van een buitenlandse eigenaar? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het grote belang van de Singaporese staat in het beleg-
gingsfonds van Oaktree? 

Vraag 4
Wat is het gevoerde beleid van dit demissionaire kabinet ten aanzien van 
onze kennisinfrastructuur? Acht u het van belang dat dit soort infrastructuur 
in Nederlandse dan wel Europese handen blijft? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre denkt u dat de overname van de High Tech Campus Eindhoven 
door een buitenlandse partij een nadeel vorm voor het Nederlandse belang? 

Vraag 6
Wat vindt u ervan dat er ook in Eindhoven bedenkingen zijn bij deze 
participatie? Weegt dat op enigerlei wijze mee in uw opstelling of beleid in 
dezen? 

1 Eindhovens Dagblad, 5 oktober 2021 (https://www.ed.nl/eindhoven/high-tech-campus-niet-naar-
amerikanen-maar-in-handen-van-singaporese-staat~a46ad530/
?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F)
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Inge van Dijk en Amhaouch (beiden CDA), ingezonden 7 oktober 2021 
(vraagnummer 2021Z17403).
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